

Level: Four Subject: Islamic Education Due date: 19/10/2025		المستوى: الرابع المادة: التربية الإسلامية تاريخ التسليم: ٢٠٢٥/١٠/١٩
--	---	--

ملاحظة مهمة: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible.

التمرين الأول: مراجعة الآيات (١-١١) من سورة الضحى ص ٥٩٦ من جزء عم لترسيخ الحفظ والتسميع داخل الفصل.

Exercise 1: Revise verses (1-11) of Surat Ad-Duha, P.596, from Juz' aaAmma, to recite in the classroom and verify understanding.

التمرين الثاني: مراجعة موضوع (إختيار الأصدقاء) ص ١١١ من كتاب التربية الإسلامية ٣ للمناقشة داخل الفصل.

Exercise 2: Revise the subject of (Choosing Friends) on P.111 from the Islamic Education Book 3 discuss in the classroom.

التمرين الثالث: أجيبوا عن الأسئلة التالية للتأكد من الاستيعاب.

Exercise 3: Answer the following questions to verify comprehension.

١. ما معنى الضحى؟

1. What does "Mean?"

٢. ما فائدة مصاحبة الأصدقاء المهيئين؟

2. What is good about joining up with well-behaved peers?

٣. ماهو الضرر من مصاحبة الأصدقاء الغير مهيين؟

3. What is bad about joining up with badly-behaved children?